Universal Periodic Review of Singapore
(Geneva, 12 May 2021)

Madam Chair, the Cameroonian delegation congratulates Singapore for the excellent quality of its report and notes considerable improvements in the protection and promotion of human rights.
Madam Chair, the progress made by Singapore obliges us to say that this country is in a positive dynamic. 
However, the Cameroonian delegation would like to make the following recommendations :
- Strengthen legislation for children and youth;
- Strengthen cooperation with the UN in the protection of children's rights;
- Continue to enhance protection for women against violence;
- Continue efforts to ensure the well-being, health and safety of migrants ; 
-Finally, intensify efforts to build an inclusive society where persons with disabilities are empowered to participate fully in society.
The Cameroonian delegation wishes Singapore every success in this Universal Periodic Review process.
I thank you.









Examen périodique universel de Singapour
(Genève, 12 mai 2021)

Madame la Présidente, la délégation camerounaise félicite Singapour pour l'excellente qualité de son rapport et note des améliorations considérables dans la protection et la promotion des droits de l'homme.
Madame la Présidente, les progrès réalisés par Singapour nous obligent à dire que ce pays est dans une dynamique positive. 
Toutefois, la délégation camerounaise tient à formuler les recommandations suivantes :
- Renforcer la législation en faveur des enfants et des jeunes ;
- Renforcer la coopération avec l'ONU dans la protection des droits de l'enfant ;
- Continuer à renforcer la protection des femmes contre la violence ;
- Poursuivre les efforts pour assurer le bien-être, la santé et la sécurité des migrants ; 
-Finalement, intensifier les efforts pour construire une société inclusive où les personnes handicapées sont habilitées à participer pleinement à la société.
La délégation camerounaise souhaite à Singapour tout le succès possible dans ce processus d'Examen Périodique Universel.
Je vous remercie.
